
 

 

Stephanie bedankt, 

Mocht één of meerdere indicaties slagen, is Pharming dan afhankelijk van de productie van de 
koeienlijn? 

Alvast bedankt voor je reactie, 

Ebe Veenstra 

 


